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Vedoucí kolotoče Lis 22, 2022

A je to tady! Náčelník generálního štábu AČR prohlásil,
že Česko se musí připravit na válku s Ruskem a ve
chvíli, kdy vypuknou boje, tak česká armáda prý bude
efektivním účastníkem války od první minuty!
Fialenkova vláda už podle všeho opravdu počítá se
zatažením ČR do války proti Rusku a generální štáb již
chystá noty pro změnu doktríny z poziční obrany na
chystání otevřené války s Ruskem! Surovikinův
Armageddon bude katalyzátorem válečných procesů v
Evropě a generální štáby zemí NATO již chystají
scénáře na střet s Ruskou armádou!

aeronet.news/a-je-to-tady-nacelnik-generalniho-stabu-acr-prohlasil-ze-cesko-se-musi-pripravit-na-valku-s-ruskem-
a-ve-chvili-kdy-vypuknou-boje-tak-ceska-armada-pry-bude-efektivnim-ucastnikem-valky

Z domova

A je to tady! Náčelník generálního štábu AČR prohlásil, že Česko se musí připravit
na válku s Ruskem a ve chvíli, kdy vypuknou boje, tak česká armáda prý bude
efektivním účastníkem války od první minuty! Fialenkova vláda už podle všeho
opravdu počítá se zatažením ČR do války proti Rusku a generální štáb již chystá
noty pro změnu doktríny z poziční obrany na chystání otevřené války s Ruskem!
Surovikinův Armageddon bude katalyzátorem válečných procesů v Evropě a
generální štáby zemí NATO již chystají scénáře na střet s Ruskou armádou!

https://aeronet.news/a-je-to-tady-nacelnik-generalniho-stabu-acr-prohlasil-ze-cesko-se-musi-pripravit-na-valku-s-ruskem-a-ve-chvili-kdy-vypuknou-boje-tak-ceska-armada-pry-bude-efektivnim-ucastnikem-valky/
https://aeronet.news/category/z-domova/
https://aeronet.news/wp-content/uploads/GenKarelRehka.jpg
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V procesech řízení na 6. prioritě platí, že na žádné vyšší prioritě

nedochází k tak dynamickým procesům a změnám forem řízení jako

právě na válečné 6. prioritě. Teprve včera jsme publikovali článek [1]

o plánu ruského velení SVO na Ukrajině k provedení plánu tzv.

neobyvatelné země, což povede k exodu Ukrajinců do EU v

milionových počtech a k následnému rozvratu bezpečnosti a stability

EU a už dnes přišel další informační dílek do této konceptuální

skládačky, který zaregistrovala i ruská hlavní média.

Náčelník generálního štábu AČR Karel Řehka totiž v úterý

na každoročním velitelském shromáždění velitelů AČR

prohlásil, že Česko se musí připravit na válku velkého

rozsahu v Evropě s vyspělým nepřítelem [2], přičemž všem

bylo na shromáždění jasné, že mluví o Rusku. Řehka prohlásil, že po

vypuknutí konfliktu bude Česko a jeho ozbrojené síly od první

minuty efektivním účastníkem této války.

Generál Karel Řehka

Náčelník AČR rovněž zdůraznil, že česká armáda musí být podle jeho

slov brutálně efektivní, protože nadále bude podfinancovaná a

nebude disponovat tím, co by potřebovala, takže je potřeba

maximálně efektivně využívat toho, co je momentálně k dispozici.

https://aeronet.news/surovikinuv-armageddon-dostava-prvni-konkretni-obrysy-v-podobe-ohlaseni-exodu-az-3-milionu-ukrajincu-prchajicich-do-eu-pred-letosni-zimou-coz-povede-k-vyklizeni-ukrajinskych-mest-od-civilistu/
https://href.li/?https://www.blesk.cz/clanek/zpravy-valka-na-ukrajine/728835/cesko-se-musi-chystat-na-valku-velkeho-rozsahu-varuje-nacelnik-generalniho-stabu-rehka.html
https://aeronet.news/wp-content/uploads/GenKarelRehkaStudio.jpg
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Ruská média to okomentovala slovy, že tím dochází po 33

letech ke změně doktríny české armády z doktríny pozičně

obranné a lokální na armádu frontově útočnou s

expedičními rysy.

Na to budou muset reagovat i ruské ozbrojené síly a změnit designaci

české armády na stejný stupeň, jaký má ukrajinská armáda, tedy

armáda s ofenzivní doktrínou pod křídly aliančního krytí, které může

být oficiální anebo neoficiální, jako v případě aliančního krytí

Ukrajiny, která je vyzbrojována a podporováno NATO, aniž by byla

oficiálně členem aliance.

Armáda ČR se začne připravovat na válku s Ruskem

Česká republika se tak nechystá na válku s Ruskem už jen v podobě

mediálních výkřiků politiků pětikoalice, ale už dochází i ke změně

vojenské doktríny české armády, která se začne chystat na válku s

Ruskem! Po 33 letech došla Česká republika do stavu a situace, kdy

její politická reprezentace a nově už i armáda se chystá do války proti

jaderné velmoci, a to úplně stejně jako před rokem 1989.

A to když se tehdejší ČSLA pod křídly Varšavské smlouvy chystala do

války proti NATO, tedy opačným směrem. Trvalo to jen zhruba 30

let, kdy bylo zemi nad Mahralem dovoleno žít v míru, ale to končí a

český Honza je už zase hnán do války, už se mu měří plátno na

mundůr, už se mu šijí kanady, už se mu chystá flinta, aby šel střílet

na Rusa za opět a znovu cizí zájmy, jako už tolikrát v české historii.
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Stánek na levnou krásu, kde prodavačku dělá česká ministryně obrany Jana

Černochová a prodává trička na podporu války na Ukrajině

Už zase českému národu vládnou zrádci v podobě uplacených a

upachtěných marionet, politických zrůdiček, jejichž ohavnost v

rovině politické se dá vyrovnat jen ohavností jejích pokřivených

charakterů, které nepřipomínají ani zkroucený paragraf, protože i ten

je ve srovnání s nimi rovný jako pravítko. Už mají plány, jak nakrmit

ruská děla a raketové systémy českými syny a dcerami.

Budou válčit ve jménu pana prezidenta USA, jak zpívá v

nové písní [3] Jarek Nohavica, držitel prestižní a uznávané

Puškinovy ceny. Všimněte si, že namísto snahy české vlády o mír a

o mírové procesy dochází od 24. února pouze k uctívání a velebení

války, k podněcování války, k prodlužování války, k podporování

války, k vyzbrojování jedné ze stran války, ke schvalování terorismu

proti ruským novinářkám ze strany českých ministryň a nyní i ke

změnám doktrín české armády pro chystání války s Ruskem!

https://aeronet.news/wp-content/uploads/CernochovaStanek.jpg
https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=nfiU2DXuGxg
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Exodus milionů Ukrajinců z neobyvatelné Ukrajiny bude vyhodnocen jako ruský hybridní útok na

země NATO

Surovikinova doktrína, která byla započata na Ukrajině a jejím cílem

je učinit Ukrajinu neobyvatelnou pro civilní obyvatelstvo, povede k

masovému exodu Ukrajinců do EU, který Severoatlantická aliance

příští rok na jaře na společném zasedání označí za hybridní útok

Ruské armády proti NATO a EU a dojde ke vstupu vojsk NATO na

Ukrajinu. Přesně takto to má proběhnout, že Moskva bude

obviněna z použití hybridní zbraně proti NATO v podobě

migrační vlny vyhnané do EU z vypnutých a pro život již

nevhodných ukrajinských měst. A právě proto náčelník

genštábu Řehka pronesl tuto řeč a oznámil, že Česko a jeho armáda

se musí připravit na střet s Ruskem!

Česká armáda bude stát na Ukrajině proti Ruské armádě, kterou řídí dva

Sergejové, Surovikin a Šojgu

Postupně začnou být na válku připravována česká média hlavního

proudu, což ruská strana očekává již po Vánocích a nejen v Česku.

Podobná příprava čeká i české školy všech stupňů a znovu se začne

revidovat možnost základní vojenské prezenční služby, ovšem nově

právě s ohledem na vedení válečných a nikoliv obranných

operací. Expediční charakter české armády získaný za 20 let

na misích v Afghánistánu bude plynule transformován do

https://aeronet.news/wp-content/uploads/SurovikinShoiguMap.jpg
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zbytku celé české armády. Podobně jako ČSLA byla v dobách

Varšavské smlouvy chystána jako armáda prvního sledu při válce

proti NATO, tak podobě bude i nyní formována AČR pro první

sledové útoky na Ukrajině proti Ruské armádě.

Mobilizace 250 000 českých branců v první vlně v případě vypuknutí války s Ruskem a rozvinutí

formací na polském území

Je naprosto jisté, že v případě vypuknutí války mezi NATO a Ruskou

federací bude v ČR spuštěna mobilizace a podle informací by bylo v

první vlně povoláno do zbraně 250 000 mužů, kteří projdou 6-

týdenním výcvikem, část tohoto výcviku by proběhla společně s

polskou armádou. Tuto informaci nám poskytl důvěryhodný zdroj z

okruhu ministerstva obrany již před časem. Takové jsou prý plány.

Podle těchto informací by se česká armáda formovala zřejmě právě

na polském území z důvodu spojeného taktického velení (Joint

Command) NATO, které bude mít v rámci operací proti Ruské

armádě hlavní a vedoucí úlohu.
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Tohle byl pouze začátek. Teď už se na generálním štábu rovnou chystá válka

proti Rusku

Americká armáda se podle těchto plánů prvního sledu útoku proti

Ruské armádě nemá účastnit. Válka by podle plánovačů NATO, v

případě přímého konfliktu s Ruskem, měla být omezena jen na

Evropu, minimálně to vyplývá z informací vrchního velení NATO na

mnoha úrovních řízení v Bruselu, odkud unikají informace mezi

novináře jako skrze cedník.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PutinPytel.jpg


8/16

Řehka v projevu mluvil zejména o zbraních, o jejich

nedostatku, že je potřeba se připravit na tuto velkou válku

a nečekat již s vyzbrojováním, ale vyzbrojit se okamžitě a

hned. Fialenkova vláda se tak stává opravdu katalyzátorem válečné

eskalace, která zatahuje ČR do války proti jaderné velmoci v

domnění, že pod křídly Říše (EU a NATO) se podaří konečně Rusko

porazit a obsadit. Pokud si myslíte, že jde jen o harašení zbraněmi,

vyvedu vás z omylu.

Rusové se začali připravovat na vstup NATO do války a začali horečně stavět protitankové a

protipěchotní linie podél celých hranic Ruska s Ukrajinou

Ruská armáda zahájila budování protitankových a

protipěchotních linií po celé délce ruského pohraničí s

Ukrajinou, především v Belgorodské oblasti [4], která

sousedí s Charkovskou oblastí na Ukrajině. Informaci v úterý přinesl

server RT. Podle ruských novinářů dochází k fortifikaci Belgorodské

oblasti před zahájením ruské ofenzívy na Charkov, ale lidé na

Telegramu hlásí, že stavba zákopů a protitankových valů s Dračími

zuby je velmi podivná a podezřelá, protože probíhá na mnoha

místech ruské strany hranice s Ukrajinou, nejen v Belgorodské

oblasti. Tolik tanků přitom Ukrajina vůbec nemá a už vůbec ne, aby

měla sílu útočit na více bodech ruské státní hranice.

https://href.li/?https://www.rt.com/russia/566993-russia-reinforcing-ukraine-border/
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Rozmisťování protitankových zátarasů, tzv. Dračích zubů v Belgorodské

oblasti RF

Jenže, smysl by to dávalo naprosto dokonale v případě, pokud by

Rusko počítalo s vypuknutím války s NATO a se vstupem NATO na

Ukrajinu. A to opravdu najednou i ruští odborníci tvrdí, že to by

dávalo smysl. Protože stejné valy a zákopy buduje i Bělorusko na své

straně hranice s Polskem. Jedná se tak prokazatelně o přípravu

na vstup NATO na Ukrajinu, kdy válka může eskalovat do

takové míry, že začnou létat rakety a cílem NATO už

nebude jen vytlačení Rusů z Ukrajiny, ale tažení na Rusko a

na Moskvu. Není to náhoda. Znovu se chystá jako koncem 30. let

minulého století aliance nacistů ochotných připojit se do tažení na

Rusko. A když už i česká armáda mění doktrínu a chystá se na válku s

Ruskem, tak je jasné, že procesy už zašly opravdu daleko.

-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní

žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 8. rokem děláme,

pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné

https://aeronet.news/wp-content/uploads/DragonTeethBelgorodOblast.jpg
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páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli

přinášet nové informace a politické analýzy a komentáře, přispějte

prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé

darovací stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit,

tedy podle svých možností. Každý příspěvek má smysl, každý se

počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 50% z cílové sumy

a do konce měsíce zbývá 7 dní. Přispět můžete bankovním

převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin Cash,

Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet. Naše práce může

pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a nemělo by

to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš server je

tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc předem děkujeme!

57

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Řehka, tož běž! Běž! Běž! Val! Val! Už sa nevracaj! Takové lidi já tady

nepotřebuju.

 
Vždyť Chazar Řehka otevřeně válčí proti Rusům 8 let! Od roku 2014

https://aeronet.news/donate/
https://aeronet.news/donate/
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daroval 70 % zbraní AČR fašistické pučistické Ukrajině na etnickou

čistku ruskojazyčných Ukrajinců!

 

Šéf SS Himmler (1900, Mnichov – 23. května 1945, sebevražda

kyanidovou kapslí)

 

https://href.li/?https://www.czdefence.cz/images/CLANKY/UDALOSTI/ROZHOVORY/REHKA/rehka-1.jpg
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Neměli bysme se ptát, jaké národnosti jsou ti co o nás teď rozhodují?

Nemají jiné cíle a hodnoty než my?

Zionist Jews brag about Muslim invasion of Europe

 
Sionističtí Židé se chlubí muslimskou invazí do Evropy

 
https://www.youtube.com/watch?v=2sQo7f2vSgY

Zdá se že jsou dobře organizovaní a školení, a že se cítí odpovědní

rozhodnovat o nás bez nás!

People You Should Know – Barbara Lerner Spectre

 
Lidé, které byste měli znát – Barbara Lerner Spectre

 
https://www.youtube.com/watch?v=4ZgY4CB_knY

Když se nám nelíbí, že chtějí zničit naše státy a kultury … a rozkrást

náš národní i soukromý majetek … tak je to antisemitismus a

rasismus 🙂

https://href.li/?https://dokweb.net/storage-lucina2/60374556-1eb4-484f-8ca5-abf4eebc7898.jpg
https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=2sQo7f2vSgY
https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=4ZgY4CB_knY
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Nikoho nenapadlo, že když NATO nemá zbraně a chce do války, jak

to asi proběhne? Do první konvenční vlny nažene kanónenfutr z V4.

Ti po prvním dni bojů padnou do posledního. Pak začnou lítat

atomovky. Evropa se vylidní v jaderném ohni a pak teprve přijde

USA jako “zachránce” evropy. Tak je to přece plánováno ve Steel

rose, nebo se pletu?

Hm, já si včera pustila televizi, zrovna tam byly zprávy na Nově, to

jsem si fakt sedla a s údivem to sledovala.

 
Seděli tam všichni a kromě Zemáka ty noty četli z papírů.

Připomnělo mi to tu situaci, kdy najednou vystoupili před kameru

Babiš a Hamáček a četli z papírů, že dva Rusové odpálili Vrbětice.

Již jsem chtěla psát příspěvek sem, ale třásly se mi ruce.

 
Fiala nezapomněl přečíst větu, že NATO je v ohrožení kvůli

bombovému útoku na Polsko.

 
Dole běžel titulek, že do armády se hlásí jednou tolik uchazečů jak v

minulosti.

Zemák bez čtení prohlásil, že máme povinnosti k NATO.

 
Řehka pak ve živém vstupu vypustil balónek, že povolávání branců a

vojenská povinnost se zatím nechystá.

 
Na hovinkách v diskusi Češi najednou “prozřeli”.

Tak Ukrajinci sem a Češi do mlýnku na maso?

 
To jsme to dopracovali…

 
https://www.seznamzpravy.cz/diskuze/domaci-politika-velitelske-

shromazdeni-probere-plany-armady-na-pristi-rok-dorazi-i-zeman-

219783

https://href.li/?https://www.seznamzpravy.cz/diskuze/domaci-politika-velitelske-shromazdeni-probere-plany-armady-na-pristi-rok-dorazi-i-zeman-219783
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Tak jsem se probudil a četl na hovínkách, myslíc, že mám mhu 😎
jenže juknu na AE a ono to dává smysl!

 
Naši zákonodárci se budou vyviňovat ze svých hříchů na národu,

svých lidech, Bohu? No to mě poser 😀
 

Je to v ty dny, co troubí naši zákonodárci přes armádu do války, a

přitom si zajišťují duchovní útěchu a zpovědnici. 😎 To nevymyslíš.

 
Řekl bych – svý k svému, nikoliv k Bohu.

 
Satanovo plémě.

Do dolní komory Parlamentu by podle představ měli docházet hned

dva kaplani. „Jeden by měl být z katolické církve, druhý

z protestantské. Právě po těchto duchovních byla největší poptávka,“

nastínil Plíšek, že by byl rád, kdyby se vše podařilo vyřešit do konce

roku. Sněmovnu by to nemělo nic stát. „Poskytneme prostory

a služba bude součástí jejich duchovní činnosti.“

 
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-zivot-v-cesku-

poslanecka-snemovna-hleda-kaplana-219792

Bratře brutopýre, co to tam má za šarzi? Dyť bílé olemování se dvěma

střb. Hvězdami je praporčík! Ale to se dávalo ze spodu navrch a né,

hvězda dole a hvězda úplně nahoře. Co to je kurva za bordel? Tři

hvězdy střb. Byl nprap. A pak už důstojníci žluté hvězdy. A co to tam

má nad tou vlaječkou ČR, na levém rameni? Hollywood? A co ty

jakože odznaky na uniformě? To je jako dokončené shlédnutí seriálu

Ulice, pak Ordinace a gympl nebo co? Twl.

 
Hele, hodnosti umím dodnes. Přece byl vojín, svobodník, desátník,

četař, rotný, rtm.,nrm.,pprap, prap, nprap, podporučík, poručík,

nadporučík, kapt.,mjr.,pplk., plk.,gnmj.,gnpr.,gnplk., a Armádní

generál. No jo, ale my už jsme dávno mimo mísu, že, asi. Holt jsme

už staré vojny, no.

https://href.li/?https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-zivot-v-cesku-poslanecka-snemovna-hleda-kaplana-219792
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To je operetní uniforma od absurdního dramatika Havla a Teodora

Pištěka!

NATO není připravena zareagovat na „hrozbu“ ze strany Ruska na

jakémkoli úseku podél hranic bloku, uvádí agentura Reuters slova

předsedy vojenského výboru Severoatlantické aliance admirála Roba

Bauera.

 
https://cz.sputniknews.com/20221122/vojevudce-nato-uznal-

nepripravenost-na-odvetu-rusku-18905015.html

Poľský prezident Duda – Nechcem vojnu s Ruskom.

 
Poľský prezident Duda naletel ruskému imitátorovi vydávajúceho sa

za francúzskeho prezidenta: „Emmanuel, ver mi, som mimoriadne

opatrný. Neobviňujem Rusov… Nechcem vojnu s Ruskom.“ uisťoval v

telefóne falošného šéfa Elyzejského paláca.

 
https://www.infovojna.bz/article/video-polsky-prezident-duda-

naletel-ruskemu-imitatorovi-vydavajuceho-sa-za-francuzskeho-

prezidenta-emmanuel-ver-mi-som-mimoriadne-opatrny-

neobvinujem-rusov-nechcem-vojnu-s-ruskom-uistoval-v-telefone-

falosneho-sefa-elyzejskeho-palaca

Presne co Satanova Synagoga chce: vzajemna nenavist Slovan vs

Slovan. Bily vs bily. Krestan vs krestan (jako napr v Czechii,

neateistejsi zemi na svete, alespon s kdysi ktestanskymi predky).

Pervert-sodomita vs normalni. Zena vs muz. Neschopny vs schopny.

Blb vs inteligent.

 
A Satanova Synagoga se rehta, pod kaftany si blahem mne obrizky ..

https://href.li/?https://cz.sputniknews.com/20221122/vojevudce-nato-uznal-nepripravenost-na-odvetu-rusku-18905015.html
https://href.li/?https://www.infovojna.bz/article/video-polsky-prezident-duda-naletel-ruskemu-imitatorovi-vydavajuceho-sa-za-francuzskeho-prezidenta-emmanuel-ver-mi-som-mimoriadne-opatrny-neobvinujem-rusov-nechcem-vojnu-s-ruskom-uistoval-v-telefone-falosneho-sefa-elyzejskeho-palaca
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Dlouho jsem čekal na vhodný článek, ke kterému by se to hodilo. Jen

čtěte jaká byla politika

 
a politici před více jak 140 lety, podobnost s dnešní dobou čistě

náhodná. Stačí změnit pár

slovíček a jsme doma, jen ty kulisy jsou trochu jiné…

Ten šašek nepřiznal, že nemáme 25.000 vojáků, ale asi 6.000 vojáků

a zbytek jsou úředníci v uniformách, kteří už ani neví, kde mají

samopal. A úředníci bojovat nebudou. Nepřiznal ani to, že zásoby

zbraní a munice za třicet let rozprodali, rozkradli nebo darovali

Afgánistánu, Ukrajině a dalším zemím. Dřív jsem to kritizoval, jak

zničili armádu ale dnes musím říci Díky Bohu za to!

 

 


